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Met de oplevering van het nieuwe voorplein van het Reinier de Graaf 
Gasthuis deze zomer, is het laatste onderdeel van het nieuwbouwtraject in 
Delft afgerond. Drie jaar na de oplevering van het nieuwe ziekenhuis zijn 
nu ook het voorplein, de parkeergarage en het buitenterrein afgerond en 
vormen zij één geheel dat in verbinding staat met de naaste omgeving.

Voorplein biedt patiënten een 
gastvrije ziekenhuisomgeving 
in Delftse stijl 
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Een trotse Robbert Jan van der Ent Braat, 
manager Facilitair Bedrijf, vertelt wat we 
patiënten, bezoekers en medewerkers 
kunnen bieden: “Met de komst van dit 
plein kunnen zij tijdens hun ziekenhuis-
verblijf even naar buiten wandelen of 
op een bankje gaan zitten. Het gebouw 
zelf dient als een mooie ‘doos’ om een 
optimaal zorgproces met maximale 
gastvrijheid te kunnen faciliteren. Maar 
ook het terrein rondom het gebouw 
moet prettig en toegankelijk zijn. Wij 
denken dat dit gelukt is en horen dit 
ook terug van patiënten en bezoekers.” 
Tijdens de officiële opening van het 
voorplein op 27 juni zei Marja van 
Bijsterveldt, burgemeester van Delft: 

“Het ziekenhuis heeft nu de entree 
gekregen die het verdient.”

“De hele omgeving rondom het gebouw 
moet kloppen. Het ziekenhuis en de 
bezoekersparkeergarage zijn qua ontwerp 
familie van elkaar”, aldus architect Eric 
Wendel. “Je ziet gelijkenis qua aanzicht. 
De gebouwen zijn goed herkenbaar en 
staan naast elkaar, zodat patiënten vanuit 
de garage direct langs de ingang van de 
Spoedpost naar de hoofdingang kunnen 
lopen. Een eenvoudige routing die zorgt 
voor een duidelijke en gastvrije ontvangst. 
Ook het voorplein past mooi in het geheel. 
Er is bewust gekozen voor een verkeers-
luwe omgeving met vrije vormen, talrijke 
bankjes en volop groen.” De auto is op ons 
voorplein dus alleen ‘te gast’.

VERBINDING EN 
GASTVRIJHEID
Robbert Jan: “Het ontwerp van het 
ziekenhuis en buitenterrein was niet 
mogelijk geweest zonder nauwe samen-
werking met EGM architecten. Door de 
goede onderlinge wisselwerking zijn we 
tot dit mooie resultaat gekomen. Gast-
vrijheid staat hierbij voorop, zoals ons 
stijlvolle bezoekersrestaurant met 
bediening, het groene voorplein met ruime 
zitgelegenheid, voldoende taxi- en spoed-
plekken en de eenvoudig herkenbare 
routing door de centrale as van het 
gebouw, ofwel de ‘aorta’, op alle 
verdiepingen.” Ook architect Eric spreekt 
met veel enthousiasme over het ontwerp. 
“Er zit een duidelijke thematiek achter. 
Zowel het ziekenhuis als de gemeente had 
de wens om meer verbinding tussen 
het ziekenhuis, de binnenstad en naaste 
omgeving te creëren. Ik heb me, samen met
onze interieurafdeling, ondergedompeld in 
de historie van Delft en omgeving. Op basis 
daarvan hebben we op veel plekken in en 
om het ziekenhuis elementen uit de stad 
Delft, het strand, de polder en de kassen 
verwerkt. Zo zijn in de gangen en wacht-
ruimtes afbeeldingen te zien uit de stad 

en van bloemen en kassen uit het 
Westland. Alle materialen en kleuren die 
zijn gebruikt passen in dit thema, van de op
Delftse keramiek geïnspireerde tegelvloer 
tot aan de ligging van de hoofdentree die 
in een rechte lijn richting het centrum van 
Delft loopt. Overal is over nagedacht, zelfs 
de dekbedden op de patiëntenbedden zijn 
in lijn met het ontwerp.”

NAUW BETROKKEN
“Het hele ontwerpproces verliep vanaf het 
begin al soepel. De betrokkenheid van 
de mensen van Reinier de Graaf was 
fantastisch”, aldus Eric. Robbert Jan vult 
hem aan. “We hebben hier vooral onze 
Cliëntenraad, de klachtenfunctionarissen, 
medisch specialisten en zorgcollega’s nauw 
bij betrokken. Alle input heeft er bijvoorbeeld
voor gezorgd dat de poliklinieken 
geconcentreerd zijn op de eerste etage en 
eenvoudig bereikbaar zijn via een roltrap. 
Veelbezochte afdelingen, zoals de bloed-
afname en radiologie, zitten direct op de 
begane grond. De entreehal is ruim, maar 
niet zo groot dat patiënten zich verloren 
voelen. Net als de lounge van een hotel; 
een niet te prominente receptiebalie, 
een espressobar en fauteuils om even te 
gaan zitten. En niet te vergeten, de vele 
gastvrouwen en -heren die mensen wegwijs 
maken en begeleiden. Ik hoop oprecht dat 
we mensen zo een warm welkom bieden 
en dat zij zich zo prettig mogelijk voelen 
tijdens hun ziekenhuisbezoek- of verblijf.”

TOEKOMST
Uiterlijk in 2020 vindt er een 
herinrichting van de Reinier de 
Graafweg plaats en wordt deze 
aangesloten op de A4. Er komt dan 
een busbaan direct langs het
ziekenhuis, een bushalte naast het 
voorplein en een zebrapad met stop-
lichten over de Reinier de Graafweg, 
zodat mensen veilig kunnen 
oversteken. 


